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Orienteringssaker 

Forslag til vedtak:
Sakene vert tekne til orientering

Saksopplysningar:

Informasjon frå konsulent frå kultur- og fritid
· Nytt ungdomslokale
· Retningslinjer for bruk av ungdomslokale
· Namnekonkurranse
· Status: Skatepark
· Status: Bowlinganlegg

Ungdomsrådet - 003/2023

UR - behandling:
Status for ungdomslokale: 
Møtesekretær gjekk gjennom arbeid som er blitt gjort med ungdomslokale til no, som til dømes 
innkjøp av møblar og utstyr. Det blei og gått gjennom retningslinjer for bruk av lokalet. Lokalet er 
klart for bruk måndag 20. mars sjølv om ikkje alt av utstyr eg kome endå. 
Namnekonkurranse: 
Møtesekretær presenterte idè om ein namnekonkurranse for å gje ungdomslokale eit nytt namn. Per 
no heiter det "konferanserommet", noko som ikkje passar til den nye bruken. Ungdomsrådet er 
positiv til forslaget og me ynskjer å nå ut til brukargruppa (8. trinn - vg3) med informasjon slik at dei 
kan kome med namneforslag. Ungdomsrådet vil vere jury i denne konkurransen. Forslaga som er 
kome inn kan bli behandla i neste ordinære ungdomsrådsmøte som er torsdag 1. juni. 
Status skatepark: 
I førre ungdomsrådsmøte (30.11.2022) hadde ungdomsrådet innspel til budsjettet. Dei ynskja å 
prioritere ein skatepark som var lokalisert på Mo. Denne saka blei tatt opp i kommunestyret og det 



blei bevilga pengar til dette på budsjettet for 2024. Der heiter det ein aktivitetspark, noko som gjer at 
det ikkje er avgrensa til skating. I 2023 vil det bli jobba med førebuing og planlegging, men sjølve 
arbeidet vil ikkje skje før i 2024. 
Bowlinganlegg: 
Møtesekretær informerte om arbeidet med bowlinganlegget i Bryggjeslottet. Kommunestyret har 
bestemt at bowlinganlegget skal gjennomgå ei stor oppgradering og det er satt av 1 300 000 kr på 
budsjettet for 2023 til dette arbeidet. 
Ekstra ungdomsrådsmøte: 
Assisterande rådmann i kommunen har kome med ei førespurnad om å få ha eit temamøte med 
ungdomsrådet. Her vil det bli orientert om plan for oppvekst og førebyggjande arbeid. I tillegg vil det 
vere ei arbeidsøkt der ungdomsrådet kan kome med sine refleksjonar og innspel om sentrale tema 
og fokus vidare. Ungdomsrådet var positiv til eit slikt møte, men forslått dato kolliderte med ein 
planlagd skuletur. Møtesekretær og assisterande rådmann kjem med nytt forslag til tidspunkt. 

UR - vedtak:
Sakene er tatt til orientering


